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Protokół   XXV Sesji Rady Gminy Świercze z dnia 30 marca 2017 r. 

Dnia 30 marca 2017 r. o godz. 10.00 w Urzędzie Gminy Świercze odbyła się XXV Sesja 

Rady Gminy Świercze. W sesji uczestniczyli: Wójt Adam Misiewicz, Skarbnik Anna Puchalska, 

Sekretarz Gminy Izabela Kiela, Przewodniczący Rady Wiesław Adamiak, Radca Prawny Pani 

Małgorzata Łubińska, radni, sołtysi oraz zaproszeni goście (listy obecności stanowią załączniki 

nr 1,2,3). 

Ad:1 

Przewodniczący Wiesław Adamiak powitał zgromadzonych na sali obrad i oficjalnie otworzył 

XXV Sesję Rady Gminy Świercze, na sali obecnych było 15 radnych na 15 uprawnionych.  

Ad:2 

 Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XXIII i XXIV Sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Wójta o pracy w okresie między sesyjnym i realizacji uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji. 

5. Interpelacje radnych. 

6. Podjęcie uchwały w/s zmian w uchwale budżetowej na 2017 r. 

7. Podjęcie uchwały w/s zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej.  

8. Podjęcie uchwały w/s przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Świercze.  

9. Podjęcie projektu uchwały w/s wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości                                         

w miejscowości Prusinowice stanowiącej własność Gminy Świercze.  

10. Podjęcie uchwały w /s uchylenia uchwały Nr 63/XI/2015 z dnia 03.12.2015 r. w/s 

określenia zasad ustalania i poboru oraz terminów płatności  i wysokości stawek 

opłaty targowej, zarządzania jej poboru w drodze inkasa oraz określenie inkasenta 

opłaty targowej na terenie gminy Świercze. 

11. Zajęcie stanowiska w/s przesłanego pisma Państwa Anety i Pawła Kosela 

zamieszkałych   w Świerczach. 

12. Odpowiedzi na interpelacje. 

13. Wolne wnioski.  

14. Zamknięcie obrad. 
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Głos zabrał Wójt, poinformował on zgromadzonych o śmierci Pana Jana Rudowskiego – vice 

prezesa Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie, wieloletniego samorządowca który 

zawsze służył swoją wiedzą i pomocą. Przewodniczący Wiesław Adamiak poprosił 

zgromadzonych o uczczenie pamięci minutą ciszy. 

Następnie Wójt zgłosił wniosek o wpisanie trzech dodatkowych punktów do przedstawionego 

porządku obrad. 

- podjęcie uchwały w/s zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Świercze (pkt.6) 

który zostanie omówiony przez Panią Skarbnik – Annę Puchalską, 

- od nowego roku dzieci sześcioletnie zostały objęte subwencją oświatową w związku                              

z powyższym proponujemy wprowadzenie do porządku punktu - podjęcie uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w Uchwale Nr 242/XXXII/2014 Rady Gminy Świercze z dnia 28 sierpnia 

2014 r. w sprawie określenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowywania i opieki oraz 

ustalenia wysokości opłat za świadczenia przekraczające wymiar zajęć objętych bezpłatnym 

nauczaniem, wychowaniem i opieką w oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych, 

dla których organem prowadzącym jest Gmina Świercze (pkt.9), 

- wniosek o pożyczkę do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska jest już prawie 

gotowy, jednym z punktów jaki gmina musi spełniać to posiadanie programu ochrony 

środowiska, nasz program obowiązywał do 2011 roku w związku z powyższym proponujemy 

wprowadzenie pkt. pn. podjęcie uchwały w /s przystąpienia do sporządzenia gminnego 

programu ochrony środowiska na lata 2017 – 2027, ( pkt.13) 

Za przyjęciem zgłoszonego wniosku głosowało 15 radnych, następnie przystąpiono do 

przegłosowania uzupełnionego porządku obrad, za głosowało 15 radnych, porządek został 

przyjęty jednogłośnie. 

Ad:3  

Protokoły z XXIII I XXIV Sesji Rady Gminy Świercze zostały  wyłożone do wglądu, 

Przewodniczący Rady poinformował, że jeżeli nie będzie uwag co do ich treści zostaną przyjęte 

w przedstawionej formie. 

Ad:4 

Informację z pracy w okresie międzysesyjnym przedstawił Pan Wójt: 

- wpłynęła opinia Mazowieckiego Kuratora Oświaty w sprawie projektu uchwały dostosowania 

sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą 

Prawo oświatowe, wskazująca konieczność wprowadzenia PSP w Świeszewie, jednakże 

złożone zażalenie do Ministra Edukacji Narodowej na postanowienie Mazowieckiego Kuratora 

Oświaty zadecyduje jak ukształtowana będzie sieć szkół publicznych prowadzonych przez 

gminę Świercze, 

- odbyła się kontrola I etapu realizacji zadania budowy dróg na terenie gminy pn: „Przebudowa 

drogi gminnej Bylice”, w wyniku kontroli ustalono, iż wykonano 130 m² drogi więcej niż było 

to w kosztorysie powykonawczym. W związku z powyższym nałożono na Gminę ”karę” w 
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wysokości 4775,03 zł (to kwota kosztów niekwalifikowalnych). Gmina za wykonane 

dodatkowe 130 m² drogi nie poniosła żadnych kosztów.  

- odbył się przetarg na modernizację rozbudowy ujęcia wody  - Klukówek, wpłynęło osiem 

ofert, przetarg wygrała firma Instal Compact złożyła ofertę na kwotę 1.334,550.00 zł, umowa 

na wykonanie prac została podpisana, w dniu wczorajszym przekazano plac budowy, firma z 

robotami wchodzi 10 kwietnia br. Pozostałe oferty  opiewały na kwoty: 

 Firma Rosmosis Wawrzyniak Sp. z o.o z Pyrzyc – 1.558.747,63 zł, 

 Firma Funam  Sp. z o.o z Wrocławia – 1.672.240,82 zł, 

 Firma Metrolog Sp. z o.o z Czarnkowa – 1.618,551,07 zł, 

 Firma Bartosz Sp.j. z Białegostoku – 1.646.970,00 zł, 

 Firma Blanca Plus Sp. z o.o z Woli Mrokowskiej 1.681,520,00 zł 

 Firma Hydro - Makro Sp. z .o.o z Jarocina – 1.691.250,00 zł, 

 Zakład Obsługi Budownictwa i Inwestycji Janusz Sekulski z Sierpca – 1.371.450,00 zł, 

 Firma Instal Compact z Tarnowa Podgórnego – 1.334,550,00 zł. 

- kolejny rozstrzygnięty przetarg to konsolidacja kredytu, ofertę złożyły trzy banki : 

 Getin Noble Bank oferta na kwotę 824,749,96 zł. 

 BS Nasielsk oferta na kwotę 746,558.70 zł, 

 BS Nowy Dwór Mazowiecki oferta na kwotę 538,117.81 zł – to najkorzystniejsza oferta, 

- odbył się także przetarg na dostawę oleju napędowego, wpłynęła jedna oferta na kwotę 

63.197,00 zł złożyła ją firma PPHU Dariusz Szwejkowski. 

Następnie Radna Hanna Kalinowska odczytała realizację uchwał podjętych na XXIV sesji Rady 

Gminy Świercze. 

Ad:5 

Interpelacje radnych: 

- Radna Małgorzata Wiernicka: Czy coś się dzieje w sprawie planu zagospodarowania 

przestrzennego dla miejscowości Klukowo i Klukówek? 

- Radny Zdzisław Sionek: droga powiatowa Klukowo – Świerkowo czy można zmobilizować 

Zarząd Dróg do załatania dziur? 

- Radny Ryszard Flont: Na jakim etapie jest proces składania wniosków na wymianę pieców i 

ich dofinansowania, do kiedy można składać wnioski? 

- Radny Dariusz Siemborski: wracam do słupa na prywatnej posesji, mieliśmy go wzmocnić, 

mamy to zrobić sami czy może jednak energetycy? 

- Radna Jadwiga Wiśniewska: na ul. Wesołej miała przyjechać równiarka i dokonać poprawy 

nawierzchni do dnia dzisiejszego jej nie było, kolejna droga od placu kolejowej do ul. Wiejskiej 

są duże doły,  nawierzchnia jest do poprawienia. 

 



 

str. 4 

 

Ad: 6 

Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej przedstawiła Pani Skarbnik – Anna Puchalska, 

zmiany spowodowane są zwiększeniem wartości przedsięwzięcia  o 15 tys. zł zadania pn: 

„PROW szansa na skok cywilizacyjny dla Gminy Świercze – budowa dróg”. Na tę kwotę składa 

się rozszerzenie budowy drogi w Kosiorowie i ul. Wrzosowej, wykonanie  mostka w 

miejscowości Dziarno oraz organizacja ruchu, co w sumie daje nam kwotę 15 tys. zł. Pani 

Skarbnik poinformowała, że zadłużenie gminy na dzień 31 grudnia 2017 roku wyniesie 

7.475,200,00 zł. Następnie Pani Anna Puchalska odczytała projekt uchwały, za jej przyjęciem 

odczytanego projektu uchwały głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Ad:7  

Głos zabrała również Pani Skarbnik niniejsza uchwałą: 

- zmniejsza się dochody bieżące o kwotę 135.953,00 zł zwiększa się dochody bieżące o kwotę 

55.082,00 zł 

- zmniejsza się i zwiększa się dochody bieżące budżetu gminy o kwotę 40.032,00 zł tytułem 

zmian klasyfikacji budżetowej wynikających z Rozporządzenia Ministra Rozwoju i Finansów w 

sprawie szczegółowej klasyfikacji dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów oraz 

środków pochodzących ze źródeł zagranicznych. 

- zmniejsza się i zwiększa się dochody majątkowe budżetu gminy o kwotę 1.339,467,00 zł                      

z uwagi na konieczność zmiany czwartej cyfry klasyfikacji budżetowej, 

- zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 663.329,00 zł, 

- zmniejsza się i zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 9.100,00 zł , 

- zmniejsza się po zakończonym postępowaniu przetargowym wydatki majątkowe na 

realizację zadania inwestycyjnego nieobjętego Wieloletnią Prognozą Finansową „Rozbudowa 

stacji uzdatniania wody „Klukówek” o kwotę 305.000,00 zł, 

- wprowadza się do realizacji w roku 2017 nowe zadanie inwestycyjne „Budowa budynku 

administracyjnego” o wartości 668.000,00 zł, 

- zwiększa się wydatki inwestycyjne na realizację przedsięwzięcia „PROW szansa na skok 

cywilizacyjny dla Gminy Świercze dzięki inwestycjom budowy dróg na terenach wiejskich etap 

II” w związku z rozszerzonym zakresem robót przebudowywanej drogi w Kosiorowie i 

przebudowywanej ul. Wrzosowej o kwotę 15.000,00 zł, 

Stanowisko wspólne komisji: ”Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały”. Pani Anna 

Puchalska odczytała projekt uchwały, przystąpiono do głosowania , za przyjęciem odczytanej 

uchwały głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad: 8 

Podjęcie uchwały w/s zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 
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Informację przedstawiła Skarbnik Gminy – Pani Anna Puchalska, pożyczkę w wysokości 

1.310.000,00 zł zaciągamy na pokrycie planowanego deficytu budżetu w związku z realizacją 

zadania inwestycyjnego „Rozbudowa stacji uzdatniania wody Klukówek”. Pożyczkę zaciągamy 

na okres 10 lat, oprocentowanie udzielonej kwoty pożyczki wyniesie 0,9 stopy redyskonta 

weksli nie mniej niż 2% w stosunku rocznym. Udzielona  pożyczka może być umorzona do 40% 

po spłacie połowy wartości pożyczki.  

Stanowisko komisji: „Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały”. Następnie Radna 

Hanna Kalinowska odczytała projekt uchwały, przystąpiono do głosowania, za przyjęciem 

odczytanej uchwały głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad:9 

Informację dotyczącą zmian w uchwale przedstawiła Pani Skarbnik, w algorytmie podziału 

części oświatowej subwencji ogólnej uwzględnione zostały dzieci w wieku 6 lat i starsze w 

wychowaniu przedszkolnym. Na takie dziecko zostanie naliczona średnio kwota subwencji w 

wysokości ok. 4,3 tys. zł. W związku z powyższym musimy dokonać zmian zapisów uchwały nr 

242/XXXII/2014 r. z dnia 28 sierpnia 2014 r. i wprowadzić zapis iż, za korzystanie ze świadczeń 

pobiera się opłatę w wysokości 1,00 zł za każdą rozpoczętą godzinę, opłatę pobiera się od 

dziecka do lat 5.  

Pani Anna Puchalska odczytała projekt uchwały, za jej przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący zarządził 10 minutowa przerwę. 

Obrady wznowiono o godz. 11.51, z obrad zwolnił się Radny Ryszard Flont. Stan radnych 14 na 

15 uprawnionych. 

Ad:10 

Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi podejmowany jest co roku. Został on wysłany 

do zaopiniowania przez Powiatowego Lekarza Weterynarii, zgłosił on jednie uwagi dotyczące 

uzupełnienia  danych osobowych (imię i nazwisko) weterynarza z którym współpracuje gmina 

oraz dane firmy zajmującej się odławianiem bezdomnych zwierząt. Wójt poinformował 

również o sprawie koni Pana Józefa Długołęckiego poruszanej na komisji wspólnej, zostało 

skierowane pismo do komornika z prośbą o dokonanie licytacji zwierząt. Stanowisko komisji 

przedstawił radny Zdzisław Sionek: „Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały”. 

Radna Hanna Kalinowska odczytała projekt uchwały i przystąpiono do głosowania, za 

przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad:11 

Uchwała dotyczy sprzedaży działki nr 25/3 o powierzchni 0,21 ha położonej we wsi 

Prusinowice państwu Beacie i Jarosławowi Siemek, którzy w zeszłym roku zakupili od gminy 

jedną działkę i podpisali zobowiązanie do nabycia działki nr 25/3. Działka zostanie sprzedana 

w drodze bezprzetargowej za kwotę określoną w drodze szacunku przez rzeczoznawcę 

majątkowego. Stanowisko wspólne  komisji przedstawił radny Jerzy Dębski: „Komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały”. Radna Hanna Kalinowska odczytała projekt 
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uchwały i przystąpiono do głosowania, za przyjęciem odczytanej uchwały głosowało 14 

radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad:12 

Wójt poinformował, że z uwagi na brak chętnej osoby do pobierania opłaty targowej oraz 

niskich wpływów do budżetu gminy proponuje uchylić uchwałę nr 63/XI/2015 Rady Gminy 

Świercze z dnia 3 grudnia 2015 r. w sprawie określenia zasad ustalania i poboru oraz terminów 

płatności  i wysokości stawek opłaty targowej, zarządzania jej poboru w drodze inkasa oraz 

określenie inkasenta opłaty targowej na terenie gminy Świercze. Stanowisko komisji 

przedstawiła Radna Hanna Kalinowska: ”Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały”, 

następnie odczytała projekt uchwały i przystąpiono do głosowania, za przyjęciem odczytanej 

uchwały głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad:13 

Wójt poinformował, że jak już wcześniej wspominał przystąpienie do opracowania gminnego  

programu ochrony środowiska na lata 2017 – 2027 jest jednym z warunków otrzymania 

pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej.  Radna Hanna 

Kalinowska odczytała projekt uchwały, za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie. 

Ad:14 

Treść pisma Państwa Anety i Pawła Kosela odczytała radna Hanna Kalinowska, pismo dotyczy 

ponownej prośby o naprawę uszkodzonego wjazdu na posesję (załącznik nr 4 do protokołu). 

Radna Kalinowska poinformowała, że przekazała Państwu Kosela stanowisko radnych podjęte 

w 2016 roku w którym Rada zaproponowała dostarczenie piasku i cementu na odbudowanie 

wjazdu. Radna Małgorzata Wiernicka odczytała stanowisko wspólne komisji na którym 

postawiono wniosek podtrzymujący propozycję dostarczenia materiałów do naprawy wjazdu. 

Za udzieleniem pomocy głosowało 3 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu natomiast 8 

radnych głosowało przeciw udzieleniu pomocy. Wójt potwierdził, iż z jego strony propozycja 

jest nadal aktualna, Przewodniczący Rady Wiesław Adamiak następnie  jeszcze raz poddał pod 

głosowanie propozycję z roku 2016. Za udzieleniem pomocy głosowało 3 radnych, przeciw 

głosowało 9 i dwóch radnych wstrzymało się od głosu. Pismo z odpowiedzią zostanie wysłane 

do Państwa Kosela. 

Ad: 15 

Odpowiedzi na interpelacje: 

- interpelacja radnej Małgorzaty Wiernickiej: Wójt poinformował, że wpłynęło zapytanie od 

Towarzystwa Przyjaciół Rzeki Turki w sprawie planów zagospodarowania miejscowości 

Klukowo i Klukówek, odpowiedzi na zapytanie udzielono 14.03.2017 r., mamy półtora 

miesięczne opóźnienie. Opóźnienie nie jest spowodowane z winy Urzędu ani projektantów. 

Uzgodnienia raportu oddziaływania na środowisko zostały wydane przez Państwowego 

Inspektora Sanitarnego w dniu 24.02.2017 r., natomiast przez Regionalną Dyrekcję Ochrony 

Środowiska w dniu 06.03.2017 r., projektanci cały czas pracują nad dokumentacją. W umowie 
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są przewidziane kary za nie wykonanie umowy w terminie ale dotyczą one końcowego etapu 

umowy. 

- interpelacja radnego Zdzisława Sionka: Wójt poinformował, że codziennie dzwoni do 

dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych i w odpowiedzi słyszy „że już jadą”. 

- interpelacja radnego Ryszarda Flonta: Wójt poinformował, że nabór  wniosków ogłoszony był 

od stycznia do  września br natomiast Urząd Gminy wnioski przyjmował do 28.02.2017 r., w 

dniu 10.02.2017 r. Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska ogłosił koniec naboru wniosków. 

Nasz wniosek został złożony na 8 podań mieszkańców na wymianę pieca na piec ekologiczny 

gazowy, na olej opałowy bądź piec w którym spalany byłby pelet, dofinansowanie opiewa na 

kwotę 5 tys. zł kosztów kwalifikowalnych. Osoby zainteresowane mogą składać wnioski do 

Urzędu w celu wstępnej orientacji na przyszły rok. 

- interpelacja radnego Dariusza Siemborskiego: Wójt poinformował, iż przeprowadził 

telefoniczną rozmowę z dyrektorem Energa Operator w Ciechanowie, w której dyrektor 

zobowiązał się do zabezpieczenia słupa w najbliższym czasie. 

- interpelacja radnej Jadwigi Wiśniewskiej: Równiarka dopiero zaczyna prace w terenie, który 

niestety jest jeszcze zbyt podmokły.  

Ad:16 

- Radna Hanna Kalinowska zaprosiła zgromadzonych w imieniu harcerzy na koncert kończący 

Festiwal „Harcerska Nuta” który odbędzie się 01.04.2017 r. o godz. 18.00 w hali sportowej w 

Świerczach,  

Radna poinformowała także o jutrzejszym ogólnopolskim strajku nauczycieli, nauczyciele ze 

szkoły prosili o przekazanie informacji, że nie jest to strajk przeciwko Wójtowi czy 

samorządności, a tylko przeciwko reformom oświatowym, 

- Radny Jerzy Dębski przedstawił protokół z kontroli Komisji Rewizyjnej z dnia 23 lutego 2017 

r. w sprawie realizacji umów zawartych na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych, 

zawartych z Pułtuskim Przedsiębiorstwem Usług Komunalnych Sp. zoo (protokół stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu). Wójt poinformował, że do dnia dzisiejszego brak jest odpowiedzi 

na zaproponowaną ugodę ze strony Gminy ponadto do Urzędu nie wpłynęło żadne pismo 

dotyczące zwrotu pojemników do chwili obecnej odbywały się tylko rozmowy.  

- Radna Małgorzata Wiernicka przedstawiła protokół z posiedzenia Komisji Przestrzegania 

Prawa i Ochrony Środowiska, które odbyło się w dniu 3 marca 2017 r. o godz. 12.00 (protokół 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu). Radna Wiernicka poinformowała o dostarczeniu przez 

Kierownika Posterunku Policji w Świerczach informacji o ilości wypadków na skrzyżowaniu w 

Klukowie, komisja wnioskuje o  wystosowanie pisma do Zarządu Dróg Powiatowych i 

Wojewódzkich z prośbą o budowę ronda w ramach poprawy bezpieczeństwa drogowego. 

Wójt poinformował, iż w styczniu wysłał pismo do Mazowieckiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Warszawie z prośbą o przebudowę  skrzyżowania w Klukowie, była zgoda na 

wykonanie dokumentacji przez Gminę natomiast wykonanie prac spoczywałoby po stronie 
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Zarządu ale nie ma gwarancji, że Zarząd Dróg będzie posiadał środki na jego wykonanie. Wójt 

zobowiązał się na najbliższą sesję dokonania szacunku orientacyjnego kosztu dokumentacji. 

Radna Wiernicka prosiła również o naprawę przepustu na drodze przy rzece Turka oraz o 

wycięcie krzaków na drodze na tzw. Malicach.  Wójt poinformował, iż na Malicach krzaki 

należy wyciąć ręcznie, gdyż sprzęt tam nie dojedzie natomiast jeżeli chodzi o przepust to 

dokona wizji lokalnej i oceni konieczność naprawy. 

- Radna Małgorzata Wiernicka zadała pytanie w sprawie  ocieplenia budynku posterunku, Wójt 

w odpowiedzi powiedział, iż jeszcze tam nie był i nie oglądał tych pomieszczeń. 

- Radny Zdzisław Sionek poinformował, o prośbie Pani Sochockiej  która zwróciła  się z prośbą 

o samochód żwiru na drogę do wjazdu. Wójt zobowiązał się do sprawdzenia informacji i jeżeli 

będzie taka potrzeba to zostanie dowieziona pospółka. 

- Radny Jerzy Dębski w imieniu mieszkańców Gołębi również prosił o dowiezienie żwiru na 

drogi, 

 Głos w sprawie drogi powiatowej zabrała również radna powiatowa Małgorzata Chełstowska, 

która zaproponowała podjęcie kolejnych rozmów w sprawie jej przebudowy.  

Ad:17 

Przewodniczący Rady Wiesław Adamiak o godz. 13.27 zamknął XXV Sesję Rady Gminy 

Świercze. 

         

       Przewodniczący Rady 

          Wiesław Adamiak 

 

Protokół sporządziła: 

Agnieszka Dębska 


